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Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 2. prosince 2014 

 

Přítomni: 

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Jolana Crescini, Pavel Slavík 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Andrea Andrýsková, Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Eva 

Samcová 

Za zřizovatele: Miroslav Kovářík, Mgr. Aleš Mergental, Jitka Točková, 

Host:  

Mgr. Radomír Válek 

 

Průběh jednání: 

1. Volba předsedy školské rady 

Předsedou školské rady byl zvolen pan Slavík. 

2. Zápis jednání  

Zápis jednání provede paní Lužová a rada se dohodla, že zápisy z jednání budou 

vystaveny na www stránkách školy. 

3. Projednání a schválení jednacího řádu školské rady. 

Mgr. Válek předložil návrh jednacího řádu a tento byl schválen. Pan Slavík na příští 

jednání připraví dílčí změny jednacího řádu. 

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti Základní školy Velehrad 

      za rok 2013/14. 

Rada schválila výroční zprávu Základní školy Velehrad za rok 2013/14. 

5. Termín příštího jednání školské rady 

Příští jednání školské rady proběhne ve čtvrtek 5. února 2015. 

6. Písmo Comenia Script 

Mgr. Válek seznámil radu školy se situací ohledně vyučování nového písma Comenia 

Script: 
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 V současné 1. třídě jsou vyučována obě písma současně, část žáků se učí Comenia 

Script a část kličkové písmo. V hodinách psaní vypomáhá paní asistentka. 

 Škola do budoucna se smíšenou třídou spíše nepočítá.  

 Připravuje se schůzka rodičů předškoláků, na které si rodiče zvolí kličkové písmo 

nebo Comenia Script a toto bude vyučováno v celé třídě. Výuka druhého písma 

bude nabídnuta v zájmovém útvaru. 

Paní Lužová informovala o proběhlé neformální schůzce rodičů předškoláků a o tom, že 

většina zúčastněných rodičů se přiklání ke kličkovému písmu.  

Předseda vyzval Mgr. Válka, aby se schůzka s rodiči uskutečnila co nejdříve a na ní bylo 

rodičům prezentováno maximum informací o problematice písma. Pan ředitel toto 

přislíbil. Dále Mgr. Válek připraví zprávu o dosavadním průběhu výuky ve smíšené třídě, 

kterou se bude rada zabývat na příštím jednání. 

Proběhla široká diskuse na toto téma.  

7. Připravenost dětí do 1. třídy 

Pan ředitel a zástupci školy se zmínili o problému s připraveností dětí do 1. třídy a s 

jejich začleněním do třídního kolektivu, také v souvislosti s věkově smíšenými třídami 

v mateřské škole. Mgr. Mergental požádal zástupce za pedagogické pracovníky, aby na 

příští jednání připravili zprávu popisující konkrétní problémy. 

8. Elektronické žákovské knížky 

Mgr. Válek seznámil radu s plánovaným zaváděním elektronických žákovských knížek, 

proběhla krátká diskuse. 

9. Školní e-mail 

Pan Slavík seznámil radu se situací ohledně školních e-mailů. Ve spolupráci s Mgr. 

Sukaným zavádí ve škole služby Google Apps poskytované školám zdarma (e-mail, 

online úložiště atd.). Do konce roku by mělo být vše připraveno tak, aby zaměstnanci 

školy mohli e-mail a další služby využívat. 

 

 

 

Ve Velehradě, 2. prosince 2014 

Zapsala: Adriana Lužová, zapisovatelka 

Schválil: Pavel Slavík, předseda 


